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§ 15  Motion C om boulevardisering av Örbyleden för att möjliggöra tiotusentals 

nya bostäder. Svar på remiss från kommunstyrelsen 

 

BESLUT 

1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen av 

motion från Jonas Naddebo, Christina Linderholm och Stina Bengtsson, alla 

Centerpartiet, om boulevardisering av Örbyleden för att möjliggöra tiotusentals nya 

bostäder. 

2. Nämnden anför därutöver att den del av Örbyleden som löper genom Farsta 

stadsdelsområde sträcker sig från Gubbängens idrottsplats i väster och österut fram till 

Nynäsvägen. Längs denna sträcka kännetecknas området norr om Örbyleden av 

idrottsanläggningar, koloniträdgårdar, ett bostadsområde, Söderledskyrkan samt den del 

av Gubbängsfältet som i en nära framtid kommer rymma olika bollplaner. På 

motsvarande sätt är området söder om Örbyleden till stor del redan idag ianspråktaget för 

bostäder, brandstation, samt bostäder i det så kallade veckodagsområdet i öster. Den 

enda byggbara mark som finns är längs Örbyleden i väster, det är små grönområden som 

motionärerna vill undanta från bebyggelse. Därmed bör motionen avslås av 

kommunfullmäktige. 

3. Omedelbar justering. 

 

Ärendet 

Centerpartisterna Jonas Naddebo, Christina Linderholm och Stina Bengtsson föreslår i en 

motion att Örbyleden ska boulevardiseras för att möjliggöra uppförande av tiotusentals 

bostäder. Det finns gott om hårdgjord yta för bebyggelse i Stockholm och inga ingrepp 

behöver göras i park- och grönområden. 

 

Förvaltningen delar uppfattningen att det bör vara möjligt att bygga bostäder längs med 

Örbyleden om den omvandlas till en mer stadsliknande gata. Bebyggelsen lär dock bli 

mindre omfattande än vad som föreslås i motionen. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2016-11-21. 

Dnr 1.5.1-550/2016 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag och lade därutöver fram ett eget förslag 

– se punkt 2 vid BESLUT ovan. 

 

Lars Jilmstad m fl (M) och Peter Öberg (L) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens 

förslag. I detta instämde Lars Hultkvist (KD) med ett ersättaryttrande. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och fann att nämnden hade beslutat enligt 

förslag från Vänsterpartiet, Socialdemokraterna och Miljöpartiet. 
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Reservation  

Lars Jilmstad m fl (M) och Peter Öberg (L)  

 

Till förmån för förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ersättaryttrande 

Lars Hultkvist (KD) 

 

Om jag hade haft förslags- och rösträtt hade jag yrkat att nämnden skulle besluta enligt 

förvaltningens förslag    


